

## **Respiration – The Feast**

### **防疫工作特別安排**

為配合政府防疫工作，以及保障公眾、入場參加者、表演者、導師與工作人員的安全，活動場地採取以下的特別安排。

#### **入場參加者須知**

- 於場內必須佩戴外科口罩。
- 與他人保持適當距離。
- 進入活動場地前，均須接受體溫檢測。如體溫檢測結果顯示 37.5°C 或以上，均不能進入活動場地。
- 參加者在進入活動場地前必須利用手機掃描「安心出行」場所二維碼，或登記個人姓名、聯絡電話、到訪日期及時間。
- 為配合上述措施，請預留足夠時間提前到達活動場地。
- 場地已實施人數管制措施，表演舞台及文藝創作坊均有特別座位安排，請遵從大會工作人員指示。
- 過去 14 天曾離開香港人士，恕不能參與是次活動。
- 不得在場內飲食。

## **Respiration – The Feast**

### **Special Anti-epidemic measures**

In line with the Government's disease prevention and control measures, and to ensure the safety of the public and staff members, Special Anti-epidemic Measures will be implemented at the event.

#### **Notes to participants**

- Surgical masks must be worn at all times within the Event.
- Keep a safe physical distance.
- Prior to admission, body temperature must be measured. Participant with body temperature exceeding 37.5°C will not be admitted.
- Participants will be required to use the "LeaveHomeSafe" mobile app, or have name, contact number and arrival date and time logged, before admission.
- Admission control will be implemented. Special seating will be arranged, please follow instructions of the staff.
- Participants who travelled outside of Hong Kong in the past 14 days will not be admitted.
- Drink and eating will be prohibited.